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Protokół nr XXII/2020 

przebiegu XXII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 30 października 2020 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 

samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 ustawy z 

dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych ( Dz. U. poz. 374 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja - Radna Sylwia Dopierała nie potwierdziła swojej obecności), 

że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób 

stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne uchwały. 

 

Poprosił, aby każdy radny, który będzie chciał zabrać głos wcisnął przycisk w programie eSesja. 

Wówczas wykona telefon do osób, które chcą zabrać głos. Poprosił, aby po nawiązaniu połączenia 

od razu mówić i ściszyć dźwięk na transmisji youtube. 

 

Przewodniczący odczytał wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyeliminowania z obrotu prawnego uchwały Rady Powiatu w Śremie, który 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu jednogłośnie (16 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po 

zmianie porządek przedstawia się następująco: 

  

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXI sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2019 rok oraz jej oceny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2019. 

8. Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z 

działań podejmowanych na obszarze powiatu  śremskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym Lubiatowo, oznaczonej 

ewidencyjnym numerem działki 368. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdów w roku 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 r.   

12. Przedstawienie informacji za I półrocze 2020 r. o: 

a) przebiegu wykonania budżetu powiatu; 

b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyeliminowania z obrotu prawnego uchwały Rady Powiatu w 

Śremie.  

16.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu śremskiego za rok szkolny 

2019/2020. 

17. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXI posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXI sesji z dnia 

25.09.2020 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 25.09.2020 r. stanowiące załącznik nr 4 

do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Starosta Śremski Zenon Jahns poinformował, w tym punkcie posiedzenia odpowie na wszelkie 

pytania Radnych. Następnie powiedział, że otrzymaliśmy informację na rok 2021 z wartościami 

subwencji wyrównawczej i równoważącej oraz dochodów z podatków PIT i CIT, suma tych 

dochodów jest mniejsza o 200 tys. zł względem uchwalonego budżetu na rok 2020. Subwencja 

oświatowa odzwierciedla wszelkie koszty prowadzenia szkół ponadpodstawowych powiatu 

śremskiego i zabezpiecza środki na podwyżki.  

Starosta poinformował, że śremski szpital w związku z panującą pandemią Covid-19 utworzył 

oddział do leczenia takich pacjentów. Na chwilę obecną decyzją Wojewody Wlkp.  

w szpitalu jest 27 miejsc, w tym jedno z respiratorem (łóżka i miejsce respiratorowe zostały 

zabezpieczone przez nasz szpital). Przewidziane jest rozszerzenie tego oddziału do 55 miejsc. Za 

pośrednictwem Wojewody Wlkp. została skierowana prośba do Agencji Rezerw Materiałowych  o 

dostarczenie dodatkowych łóżek i respiratorów.  

W śremskim szpitalu pojawił się problem epidemiologiczny na oddziale wewnętrznym, który 

został zamknięty. Na oddziałach chirurgii i urologii przeprowadzone testy wśród lekarzy  

i pacjentów okazały się ujemne. Pojawiły się również problemy na oddziale neurologii  

i rehabilitacji neurologicznej, które chwilowo spowodowały zamknięcie oddziału. Na chwile 

obecną oddział przyjmuje pacjentów. Na pozostałych oddziałach nie ma żadnych zakłóceń. 

Problem epidemiologiczny pojawił się również, w Domu Pomocy Społecznej w Psarskiem gdzie 

były chore 2 pielęgniarki i 1 osoba z epidemiologii. Testy na obecności wirusa zostaną wykonane 

wszystkim osobom, które pracują i korzystają z DPS w Psarskiem. Skierowano również 2 nowe 

osoby do pracy w tej placówce, ponieważ część pracowników jest na zwolnieniach lekarskich lub 

urlopach spowodowanych koniecznością obserwacji swojego stanu zdrowia.   

Na prośbę Radnego Tomasz Klaczyńskiego sprawdzane są możliwości otwarcia filii wyższej 

szkoły pielęgniarstwa w Śremie. Jeżeli Wyższa Szkoła Medyczna wyrazi chęć otwarcia takiej filii 

będzie ona funkcjonowała w Zespole Szkół Technicznych w Śremie. To jest bardzo cenna 

inicjatywa pana Radnego.  

Starosta poinformował, że większą część czasu poświęca na prace związane ze szpitalem 

śremskim oraz DPS. Dodał, że pani Sekretarz wspiera go w działaniach dotyczących DPS. 

Wyjaśnił, że przede wszystkim trzeba zapewnić przygotowanie kadrowe, aby w sytuacji 

krytycznej zapewnić opiekę mieszkańcom tej placówki. Ponadto ostatnie tygodnie były 

poświęcone na pracy nad planowaniem budżetu na przyszły rok, które dobiegają końca.  

Starosta dodał że bieżący budżet powiatu śremskiego zostanie wykonany bez większych 

problemów oraz zakłada że kolejny rok również taki będzie.  

  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do pana 

Starosty.   

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego. 

 

Poinformował, że Radni mogli zadawać pytania drogą e-mailową do przedstawionego materiału 

do dnia 27.10.2020 r.  Z tej możliwości skorzystał radny Tomasz Klaczyński, który zapytał: „Czy 

w okolicach składowiska w Pyszącej były pobierane próbki gleby? Jeżeli tak to ile razy, kiedy i 

jakie wyniki, a jeżeli nie to dlaczego?” Treść emaila stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Odpowiedź, która została udzielona przez pana Mirosława Żółtańskiego Kierownika 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska Delegatury w Lesznie została przesłana do 

wszystkich Radnych na e-mali.  Treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Zajler (połączenie telefoniczne) zapytał na jakim etapie jest likwidacja spółki 

SANBUD Sp. z o.o. czy ta spółka będzie miała przedstawione zarzuty w związku z nielegalnym 

składowaniem niebezpiecznych materiałów na terenie byłej cegielni oraz co będzie dalej z 

wysypiskiem w Pyszącej. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik odpowiedziała, że nie nastąpiła likwidacja spółki i 

powiat podjął kroki prawne aby ona nie została rozwiązana z uwagi na nieuregulowane 

zobowiązania. Jeżeli chodzi o dalsze losy wysypiska to obecnie są prowadzone postępowania w 

tej sprawie. Ponadto zostały przedstawione zarzuty spółce. Jednak o uzyskanie szczegółowych 

informacji należy zwrócić się do prokuratury. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość nie przekazał opinii o projekcie 

uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska  zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/176/2020 w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 

głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Radna Sylwia Dopierała dołączyła do zdalnego posiedzenia. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2019 rok oraz jej oceny. 

 

Poinformował, że Radni mogli zadawać pytania drogą e-mailową do przedstawionego materiału 

do dnia 27.10.2020 r.  Z tej możliwości skorzystał radny Tomasz Klaczyński, który zapytał: „Jakie 

PPSP w Śremie ma potrzeby sprzętowe?” Treść emaila stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Odpowiedź, która została udzielona przez pana Tomasza Kierzka  komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie została przesłana do wszystkich Radnych na e-mali.  Treść 

odpowiedzi stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Radni nie zgłosili więcej pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska  zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/177/2020 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2019 rok oraz jej oceny została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 

Radny Marek Mostowski nie oddał głosu ) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2019.  

Poinformował, że wszystkie materiały zostały udostępnione Radnym w programie eSesja, aby 

mogli zapoznać się z nimi.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/178/2020 oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego za 

rok 2019 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
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Polskie z działań podejmowanych na obszarze powiatu śremskiego, które stanowią załącznik nr 

14 do protokołu. 
Poinformował, że wszystkie materiały zostały udostępnione Radnym w programie eSesja, aby 

mogli zapoznać się z nimi.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie ewentualnych pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym Lubiatowo, 

oznaczonej ewidencyjnym numerem działki 368. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, przez 

pana Marka Matuszewskiego Zastępcę Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił  

o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/179/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym Lubiatowo, oznaczonej 

ewidencyjnym numerem działki 368 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów 

za) i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2021. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez pana Mikołaja Kazimierczaka Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Sremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/180/2020 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów w roku 2021 została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

16 do protokołu. 

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2021 r. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/181/2020 w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2021 r. została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Ad 12.  

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu dotyczącego przedstawienia informacji za I półrocze 

2019 r. o: 

a) przebiegu wykonania budżetu powiatu, 

b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że ww. informacje były 

przedstawiane i omawiane na posiedzeniach wszystkich Komisji. W związku z tym otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Kopia Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu (oryginał pisma w wydziale FN). 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił o przedstawienie autopoprawek. Poprosił Radnych, aby w tym 

punkcie posiedzenia zadawali pytania dotyczące zmian w budżecie i WPF. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (połączenie telefoniczne) przedstawiła autopoprawki, 

które stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIII/182/2020 zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 

śremskiego. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba dostosować do 

wprowadzonych zmian w budżecie powiatu, ponieważ Radni nie zgłosili pytań zamknął dyskusję 

i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/183/2020 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego 

została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyeliminowania z obrotu prawnego uchwały Rady 

Powiatu w Śremie. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że trzeba wycofać z obrotu prawnego 

uchwałę dotyczącą udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej na zagospodarowanie budynku 

stanicy WOPR w Śremie, ponieważ gmina nie ma możliwości prawnych przekazania dotacji. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXII/184/2020 w sprawie wyeliminowania z obrotu prawnego uchwały Rady Powiatu 

w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik  

nr 25 do protokołu.  

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu śremskiego za rok szkolny 

2019/2020, która stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Poinformował, że informacja była przedstawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty, 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 17.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

Radnych Rady Powiatu w Śremie, która stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik przedstawiła informację z analizy oświadczeń 

majątkowych, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili głosów.     
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Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym radny Emil Majsner złożył dwie 

interpelacje, na które zostały udzielone odpowiedzi. 

 

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radny Emil Majsner podziękował panu Staroście za reakcję na Komisji Oświaty kiedy stanął, 

w obronie uczniów techników. Powiedział, że zgadza się ze zdaniem pana Starosty, że wszyscy 

uczniowie szkół ponadpodstawowych są równi. Nie można wyróżniać, że uczniowie 

poszczególnych szkół są lepsi lub gorsi. 

Radny dodał, że zarówno na sesji i komisji były omawiane sprawy z bezpieczeństwem 

przeciwpożarowym dlatego chciałby skierować słowa podziękowania do strażaków Ochotniczych 

Straży Pożarnych działających na terenie naszego powiatu. Oprócz strażaków zawodowych 

stanowią oni istotną część walki z tym złem, które się pojawia niezależnie od nas. Widać, że OSP 

radzą sobie doskonale, starają się o zakup nowych wozów bojowych. Poprosił, aby 

Przewodniczący Rady również podziękował strażakom.  

 

Przewodniczący powiedział, że podziękowania za pracę należą się zarówno Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie  jak i Ochotniczym Strażom Pożarnym co niniejszym 

czyni. Ponadto jeżeli chodzi o uczniów szkół ponadpodstawowych należy pamiętać, że uczniowie 

liceum ogólnokształcącego mają jeden egzamin maturalny natomiast uczniowie technikum oprócz 

egzaminu maturalnego mają egzamin zawodowy. Żeby zdać maturę muszą uzyskać nie mniej niż 

30% z możliwych do zdobycia punktów. Natomiast żeby zdać egzamin zawodowy muszą uzyskać 

nie mniej niż 75%. To jest bardzo ciężka praca uczniów. Jednak trzeba mieć na uwadze, że każda 

szkoła ma swoją specyfikę.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji.  

 

Ad 20. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował Radnym za udział w zdalnych 

posiedzeniach komisji i sesji.  

 

Poinformował, że uczestniczył w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Unii     

Gospodarczej Regionu Śremskiego, na którym podsumowano działalność Stowarzyszenia  

w 2019 r.  

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 26.11 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 27.11 (piątek).    

 

Ad 21. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1304. 

 
 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 

 


